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Vught, 5 september 2018 

 

 

 

Aan: Het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Vught 

Betreft:  Schriftelijke vragen PvdA-GroenLinks inzake nieuwe wetgeving voor  

     toegankelijkheid websites overheid per 1 juli 2018 

 

Geacht College, 

 

Per 1 juli jl. is er nieuwe wetgeving van kracht om de toegankelijkheid van websites van 

de overheid verder te verbeteren voor mensen met een beperking. Dat betreft dan niet 

alleen de gemeentelijke website(s), maar ook de in opdracht van de gemeente gemaakte 

sites of apps (zoals de Afvalwijzer). 

De overheid informeert de burgers meer en meer via digitale kanalen. Voor mensen met 

een beperking kan de toegang tot deze informatie beperkt zijn als die niet is aangepast 

volgens de meest actuele standaard. Voor de fractie van PvdA-GroenLinks is het 

belangrijk dat deze wetgeving in Vught goed maar ook voortvarend en zo snel mogelijk 

wordt geïmplementeerd zodat mensen op gelijke basis kunnen meedoen in de 

maatschappij. Juist in een gemeente als Vught met haar bijzondere samenstelling met 

relatief veel mensen met een (visuele) beperking is het van belang dat Vught hierin een 

voorbeeldgemeente is. Vanuit die opvatting heeft de fractie dan ook de volgende vragen: 

 

1. Hoe gaat het College uitvoering geven aan de nieuwe wetgeving voor 

toegankelijkheid van websites en applicaties? 

2. Kan het College voor het einde van dit jaar een inventarisatie verstrekken welke 

websites en applicaties in het geding zijn en waarop deze moeten worden 

aangepast om te voldoen aan de nieuwe normen? 

3. Voor websites die na 23 september 2018 worden gelanceerd, geldt dat zij voor 23 

september 2019 moeten zijn aangepast. Zijn er lopende voorbereidingen voor het 

lanceren of ontwerpen van nieuwe websites en applicaties na 23 september 2018 

en kunnen in deze gevallen de nieuwe eisen al meteen worden meegenomen? 

Zo nee, waarom niet? 

4. a) Is het College bereid om voortvarend te werk te gaan en met een plan van 

aanpak te komen waarin is opgenomen dat de sites en applicaties zo snel 

mogelijk worden aangepast en niet pas kort voor de ultieme data in de nieuwe 

wet (september 2020 voor bestaande websites en juni 2021 voor applicaties)? 

b) Wanneer kunnen we dit plan van aanpak verwachten? 

5. In welke mate betrekt het College de deskundigheid van ervaringsdeskundigen in 

Vught en van de werkgroep Toegankelijkheid hierbij? 

 

 

In afwachting van Uw antwoord, 

 

Namens de fractie van PvdA-GroenLinks, 

Lucas Middelhoff 


